

ကယ်တင်ခြင်းသို့ရောက်ခြင်းငှါ အဘယ်သို့ပြုရပါမည်နည်း

“ကယ်တင်ခြင်းသို့ရောက်ခြင်းငှါ
အဘယ်သို့ပြုရပါမည်နည်း”။ ဤမေးခွန်းကို သင်သည်
မေးမြန်းခဲ့ဖူးပါသလား။ အကယ်၍မမေးခဲ့ဖူးလျှင်
သင်သည်မိမိကိုယ်ကိုယ် မေးသင့်ပါသည်။
ဤမေးခွန်းသည် သင်မေးခဲ့သမျှသော
မေးခွန်းများထဲမှ အရေးအကြီးဆုံးသော မေးခွန်း
ဖြစ်ပါသည်။ “ကယ်တင်ခြင်းသို့ရောက်ခြင်းငှါ
အဘယ်သို့ပြုရပါမည်နည်း” ဟူသော မေးခွန်းကို
ဖြေကြားပေးသော အဖြေသည် အင်မတန် အရေးကြီးသော
အဖြေဖြစ်ပါသည်။ ကျွန်တော်တို့သည် ဤမေးခွန်းကို
ဖြေကြားပေးရန် မည်သူတစ်ယောက်ကိုမျှ
မေးမြန်း၍မရပါ။ သမ္မာကျမ်းစာ တစ်စုတည်းသာလျှင်
ဤမေးခွန်း၏စစ်မှန်သော အဖြေကို ရရှိနိုင်သော
နေရာဖြစ်ပါသည်။ လူများအား ကယ်တင်ခြင်းသို့ရောက်ရန်
ဘုရားသခင်၏ မှတ်သွင်းခြင်းခံသောသူများ၏ မိန့်ဆိုသော
နေရာ သမ္မာကျမ်းစာ ထဲသို့ သွားကြပါစို့။ ထိုသို့ဖြစ် ကျွန်တော်
တို့သည်မည်သို့ပြုရမည်ကိုသိကြလိမ့်မည်။

ပင်တေကုတ္တေပွဲနေ့

ခရစ်တော်သည် ကောင်းကင်သို့
တက်ကြွသွားပြီးသည့်နောက် ပင်တေကုတ္တေပွဲနေ့တွင်
ပေတရုသည် ပထမဆုံး တရားဟောပြောခဲ့ပါသည်။
ပေတရုက သခင်ယေရှုခရစ်တော်
အကြောင်းဟောပြောခဲ့ပါသည်။ ပေတရုက
ထိုသူတို့အား ခရစ်တော်သည် သူတို့၏ အပြစ်အတွက်
အသေခံကြောင်း ဟောပြောပါသည်။ ပေတရု
တရားဟောပြီးသည့်နောက်တွင် ထိုသူတို့က “ညီအစ်
ကိုတို့အဘယ်သို့ပြုရပါမည်နည်း” (တမန်တော် ၂:၃၇)
ဟု မေးမြန်းကြပါသည်။ ဤသူတို့သည် ယေရှုခရစ်တော်
အကြောင်းကြားခဲ့ကြသည်။ ဤသူတို့သည်
သူတို့ကြားခဲ့သော အရာကို ယုံကြည်ကြသည်။
ဤသူတို့သည် သူတို့၌ အပြစ်ရှိကြောင်း ဖွင့်ပြခြင်းခံရသည်။

“သင်တို့၏အပြစ်ကို လွှတ်စေခြင်းငှါ နောင်တရ၍ တယောက်မျှ
မကြွင်း၊ ယေရှုခရစ်၌ ဗဟိုဖက် ခံကြလော့။ သို့ပြုလျှင်
သန့်ရှင်းသောဝိညာဉ်တော်တည်းဟူသော ဆုကျေးဇူးတော်ကို
ခံရကြလိမ့်မည်” (တမန်တော် ၂:၃၈) ဟု ပေတရု
ဟောလေသည်။ ဤနေရာတွင် “ညီအစ်ကိုတို့အဘယ်သို့ပြု
ရပါမည်နည်း” ဟူသော ထိုသူတို့၏မေးခွန်းကို ပေတရုသည်
ရိုးရိုးလေး ဖြေကြားပေးခဲ့ပါသည်။ ထိုသူတို့သည် ပေတရု
ဟောပြောသော ခရစ်တော် ကို ယုံကြည်ကြပြီဖြစ်ပါသည်။
ထို့နောက် ပေတရု က ထိုသူတို့အား နောင်တရ ၍ ဗဟိုဖက်ခံရန်
ပြောပါသည်။ ဤသူတို့သည် ထိုသို့ပြုလုပ်ကြပါက
အပြစ်ဖြေလွတ်ခြင်း ခံကြမည်ဖြစ်သည်။ ကျွန်တော်တို့သည်
အပြစ်မှ နောင်တရပြီး ဗဟိုဖက်ခံရမည်။ ထိုမှသာလျှင်
ကျွန်တော်တို့သည် အပြစ်ဖြေလွတ်ခြင်းကို ခံရကြမည်။

အဲသေယောပိ ပြည်သား အမတ်

တမန်တော်ဝတ္ထု ၈:၂၆-၄၀ တွင် အဲသေယောပိ
ပြည်သား အမတ်၏ ပြောင်းလဲ ခြင်းအကြောင်းကို
ကျွန်တော်တို့သိရပါသည်။ ဖိလိပူသည် အမတ်အား” ယေရှု
“ အကြောင်း ပြောပြသည်။ သူတို့သည် ရထားကို စီးရင်း
ရေရှိရာသို့ ရောက်သွားကြသည်။ထို့နောက် အမတ်က
“ဤအရပ်တွင် ရေရှိပါ၏။အကျွန်ုပ်ကို ဗဟိုဖက်ခံစေခြင်းငှါ
မည်သည့်အကြောင်း ဆီးတားပါသနည်း” (တမန်တော် ၈:၃၅
) ဟု မေးမြန်းပါသည်။ ဖိလိပူ က သင်သည် စိတ်နှလုံးအ
ကြွင်းမဲ့ယုံကြည်လျှင် ဗဟိုဖက် ခံရသည် ဟု ဆိုလေသည်။
အမတ်က “ယေရှုခရစ်သည် ဘုရားသခင်၏သားတော်
ဖြစ်တော်မူကြောင်းကို အကျွန်ုပ်ယုံကြည်ပါသည်” (တမန်တော်
၈:၃၇) ဟု ဖြေကြားခဲ့သည်။ ထို့နောက် ဖိလိပူနှင့် အမတ်
တို့ နှစ်ယောက်စလုံး ရေထဲသို့ ဆင်းသွားကြပြီး ဖိလိပူက
အမတ်အား ဗဟိုဖက်ပေးခဲ့သည်။ ဤနေရာတွင် အမတ်
က ယေရှုအကြောင်း ဟောပြောချက် ကို ကြားခဲ့သည်။
ယေရှုခရစ်တော်သည် ဘုရားသခင်၏သားတော်ဖြစ်ကြောင်း
သူယုံကြည်သည်။ သူသည် ခရစ်တော်အထဲ၌
ယုံကြည်ခြင်းရှိကြောင်း ဝန်ခံသည်။ ထို့နောက် သူသည် ဗဟိုဖက်
ကို ခံယူသည်။

တာရု မြို့သား ရှောလု

တမန်တော်ဝတ္ထု အခန်းကြီး ၉ , ၂၂ နှင့် ၂၆ တို့တွင်
တာရုမြို့သား ရှောလု (နောက်ပိုင်း၌တမန်တော် ပေါလု
) ၏ ပြောင်းလဲခြင်း အကြောင်းကို ပြောပြပါသည်။
ရှောလုသည် ဒမာသက်မြို့ရှိခရစ်ယာန်များ အား
ညှင်းပန်းနှိပ်စက် ရန် ခရီးသွားနေသည်။ လမ်းပေါ်တွင်
သူသည် မျက်စိကန်းသွားအောင် ဆုံးမခြင်းကို ခံရသည်။
ခရစ်တော်သည် ရှောလုထံသို့ ပေါ်ထွန်းလာပြီး “ထ၍ပြု
မိသို့ဝင်လော့၊သင်ပြုရမည့်အမှုကို ပြောလိမ့်မည်” (
တမန်တော် ၉:၆) ဟု မိန့်ဆိုပါသည်။ ရှောလုသည်
မိန့်ဆိုသည်အတိုင်း လုပ်ဆောင်ခဲ့သည်။ ဒမာသက်မြို့ရှိ
အာနနိ အမည်ရှိသော ခရစ်ယာန် တစ်ယောက်သည်
ရှောလု ထံသို့ ရောက်လာသည်။ အာနနိက ရှောလု အား
လုပ်ဆောင်ရမည့် အမှုကို ပြောပြပါသည်။ “ ယခုလည်း
သင်သည် အဘယ်ကြောင့်ဆိုင်းလင်၍နေသနည်း။
ထလော့။ သခင်ဘုရားကို ပဌနာပြုလျက် ဗဟိုဖက်ခံ၍ ၊
သင်၏အပြစ်များကိုဆေးကြောလော့” (တမန်တော် ၂၂:၁၆
) ဟု အာနနိက ရှောလုအား ပြောပါသည်။ ရှောလုအား
မည်သည့်အမှုကို ပြုလုပ် ရန် ပြောခဲ့ပါသနည်း။ ထ၍ ဗဟိုဖက်
ခံရန် ပြောခဲ့ပါသည်။ မည်သည့်အတွက်ကြောင့်နည်း။
သူ၏အပြစ်များကို ဆေးကြောရန်ဖြစ်သည်။
ရှောလုသည် ဗဟိုဖက်ခံမိတိုင်အောင် သူ၏အပြစ်များ
ခွင့်လွှတ်ခြင်းမရရှိခဲ့ပါ။

တပ်မူးကော်နေလိ

တမန်တော်ဝတ္ထုအခန်းကြီး ၁၀ နှင့် ၁၁ တွင်
တပ်မူးကော်နေလိ ၏ ပြောင်းလဲခြင်းအကြောင်းပြောပြ
ပါသည်။ ကော်နေလိသည် ဂျူးလူမျိုးမဟုတ် သော
တပါးအမျိုးသားများထဲမှ ပထမဦးဆုံး ခရစ်ယာန်
ဖြစ်လာသူ တစ်ယောက်ဖြစ်ပါသည်။ သူသည် ရောမ
စစ်သား တစ်ယောက်ဖြစ်ပါသည်။သမ္မာကျမ်းစာက
သူ့အကြောင်းကို ဤသို့ပြောပြပါသည်။ “ထိုသူသည် မိမိအိ
မ်တွင်ရှိသမျှသောသူတို့နှင့် တကွ ဘုရားဝတ်၌မွေ့လျော်၍
ဘုရားသခင်ကို ကြောက်ရွံ့ခြင်းရှိသဖြင့် လူတို့အား
များစွာသော စွန့်ကြဲခြင်းကို ပြု၍ ဘုရားသခင်ကို
အစဉ်ဆုတောင်းလေ့ရှိ၏” (တမန်တော် ၁၀:၂)။
ထိုကဲ့သို့ သင့်အကြောင်း ကောင်းမြတ်သည်ဟု ပြောစရာ

ရှိပါသလား။ ကော်နေလီ သည် အလွန်ကောင်းမြတ်သော လူတစ်ယောက်ဖြစ်ပါသည်။ သို့သော်လည်း သူသည် အပြစ်ခွင့်လွတ်ခြင်းကို မခံရသေးသည့် ပျောက်ဆုံးနေသော လူတစ်ယောက်သာ ဖြစ်ပါသည်။ ဘုရားသခင်သည် ကော်နေလီ အား ယုပေမြို့ရှိ ပေတရုထံသို့ လူတို့ကို စေလွှတ်ရန်ပြောပါသည်။ ပေတရုက သင်မှစ၍ သင်၏အိမ်၌ရှိသမျှသောသူတို့ကို ကယ်တင်တော်မူခြင်း တရားစကားကို သင့်အားဟောပြောလိမ့်မည်(တမန်တော် ၁၁:၁၄)။ ပေတရုက ထိုသူတို့အား ခရစ်တော် အကြောင်း ဟောပြောခဲ့သည်။ ထို့နောက် သခင်ဘုရား၏နာမ၌ ဗတ္တိဇံခံစေမည့်အကြောင်း စီရင်လေ၏ (တမန်တော် ၁၀:၄၈)။ ကော်နေလီသည် ဘာသာတရား ကို အင်မတန် ကိုင်းရှိုင်းသောသူဖြစ်သည်။ ကောင်းမြတ်သော လူလည်းဖြစ်သည်။ သို့သော်လည်း သူသည် ပျောက်ဆုံးနေသော အပြစ်သား တစ်ယောက်မျှသာ ဖြစ်နေသည်။ သူ့အပြစ်များသည် ခွင့်လွတ်ခြင်းမရရှိသေးပါ။ သူသည် ကယ်တင်ခြင်းသို့ရောက်ရန် မည်သို့ပြုလုပ်မည်ကို ပြောပြရန်အတွက် ပေတရုကို ဖိတ်ခေါ်ခဲ့ရသည်။ ပေတရုက သူနှင့် သူ၏အိမ်၌ရှိသမျှသောသူတို့ ကို ဗတ္တိဇံခံရန် ပြောပါသည်။ ထိုသူတို့သည် ဗတ္တိဇံ ကို ခံကြသောအခါ သူတို့၏အပြစ်များ ခွင့်လွတ်ခြင်းခံခဲ့ကြသည်။

နိဂုံး

ကျွန်တော်တို့သည် "ကယ်တင်ခြင်းသို့ရောက်ခြင်းငှါ အဘယ်သို့ပြုရမည်နည်း" ဟု မေးခွန်းမေးမြန်းခြင်းအားဖြင့် အစပြုကြပါသည်။ ထို့နောက်ကျွန်တော်တို့သည် ဤမေးခွန်း၏အဖြေကို ရရှိနိုင်ရန် သမ္မာကျမ်းစာကို ဖွင့်လှစ် ခဲ့ကြပါပြီ။ ကျွန်တော်တို့လေ့လာကြည့်ရာတွင် ဤသူတို့သည် ယေရှုခရစ်တော်၏အကြောင်းကို ကြားသိခဲ့ကြကြောင်း တွေ့ရပါသည်။ ထိုသူတို့က ခရစ်တော်သည် သူတို့ အပြစ်များမှခွင့်လွတ်ခြင်းရရန် အသေခံကြောင်း ကြားသိခဲ့ကြသည်။ သူတို့သည်ထို သတင်းကောင်းကို

ယုံကြည်ကြသည်။ သူတို့က ယေရှုသည် ဘုရားသခင်၏သားတော်ဖြစ်ကြောင်း ယုံကြည်ကြသည်။ ဤသူတို့က မိမိတို့သည် အပြစ်၌ပျောက်ဆုံးနေသော အပြစ်သားများဖြစ်ကြောင်း နားလည်ကြသည်။ ထို့နောက် ဤသူတို့သည် သူတို့အပြစ်မှ နောင်တရရန် ဟောပြောခြင်းခံရသည်။ သူတို့က ယေရှုသည် ဘုရားသခင်၏သားတော်ဖြစ်ကြောင်း ဝန်ခံကြသည်။ ယေရှုသည် ဘုရားသခင်၏သားတော်ဖြစ်ကြောင်းဝန်ခံ ကြပြီးနောက် ဗတ္တိဇံခံကြသည်။ ဗတ္တိဇံခံကြပြီးနောက် သူတို့သည် အပြစ်မှ ခွင့်လွတ်ခြင်းကိုခံရကြသည်။ သူတို့သည် ဗတ္တိဇံခံမှီတိုင်အောင် အပြစ်မှခွင့်လွတ်ခြင်းခံ ရကြသည်မဟုတ်။ ဗတ္တိဇံခံပြီးမှ သာလျှင် သူတို့အပြစ်များ ခွင့်လွတ်ခြင်းခံရကြသည်။

သင်သည် ယေရှုခရစ်တော်ကို ယုံကြည်ပါသလား။ သင်သည် သင့်အပြစ်များမှ နောင်တရပြီလား။ ယေရှုခရစ်တော်သည် ဘုရားသခင်၏သားတော်ဖြစ်ကြောင်းဝန်ခံပြီလား။ သင်သည် အပြစ်မှခွင့်လွတ်ခြင်းခံရန်အတွက် ဗတ္တိဇံခံပြီလား။ အထက်ဆိုခဲ့ပြီးသော်အချက်များကို ပြုလုပ်ခြင်းမရှိသေးလျှင် သင်သည် အပြစ်၌သာ ရှိနေသေးသည်။ သင် သည်ပျောက်ဆုံးနေသောသူဖြစ်ပါသည်။ သင် သမ္မာကျမ်းစာထဲတွင် ပျောက်ဆုံးနေသောအပြစ်သားများ၏ လုပ်ဆောင်ခဲ့ကြသည့်အတိုင်း သတင်းကောင်းကို ယနေ့ နာခံပါ။ ထိုသို့ပြုလုပ်ပါက သင်သည် ကယ်တင်ခြင်းသို့ရောက်ပြီး သခင်ဘုရားသည်အသင်းတော်ထဲသို့ သင်းဝင်စေလိမ့်မည် (တမန်တော် ၂:၄၇) ။ သက်ဆုံးသည့်တိုင်အောင် ဘုရားသခင်၏အမူတော်ကို သစ္စာရှိစွာ ထမ်းရွက်ပါ။ သင်သည် ကောင်းကင်ဘုံ၌ သင့်အတွက် အိမ်တစ်လုံးသေချာ ရှိကြောင်း ယုံကြည်ခြင်းနှင့်အတူ ဘဝကိုနိဂုံးချုပ်နိုင်ပါမည် (ဗျာဒိတ် ၂:၁၀)။

ကယ်တင်ခြင်းသို့ရောက်ခြင်းငှါ အဘယ်သို့ပြုရပါမည်နည်း



လောကအတွက်သမ္မာတရား
 truthfortheworld.asia P.O. Box 5048
 info@tftw.org Duluth, GA 30096
 U.S.A.

